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انسداد کامل مرزها صورت نگرفته است
سردار حسین اشتری فرمانده نیروی انتظامی جمهوری اسلامی در همایش رؤسا و معاونین پلیس مبارزه با مواد مخدر 
فرماندهی انتظامی استان ها، در جمع خبرنگاران در خصوص وضعیت انسداد مرزها گفت: برای انسداد کامل مرزها 
نیازمند خرید تجهیزات و امکاناتی هســتیم تا مبارزه با مواد مخدر به شــکل کامل صورت گیرد و پیشنهادهای لازم در 
خصوص خرید این تجهیزات به دولت ارائه شــده است.وی تصریح کرد: امیدواریم این پیشنهادها در بودجه امسال و 
برنامه پنج ساله ششم لحاظ شود.سردار اشتری ابراز امیدواری کرد: با دستیابی به این تجهیزات روز مبارزه با مواد مخدر 
قوی تر و ســریع تر انجام شود.وی در پاسخ به این ســوال که چه مقدار از مرزها مسدود شده اند، گفت: بخش هایی که 

اولویت داشته است مسدود شده است اما مناطقی است که مسدود نشده و باید به صورت الکترونیکی تحت نظارت قرار گیرد.فرمانده ناجا ادامه داد: 
امیدوارم با حمایت دولت و تلاش همکاران انسداد کامل مرزها صورت گیرد.وی در خصوص کمک های سازمان های بین المللی در خصوص مبارزه 
با مواد مخدر گفت: کمک های لازم از طرف ســازمان های بین المللی انجام نشده اســت اما ما اتکای زیادی به کمک های سازمان های بین المللی 
نداریم هر چند گزارش هایی از عملکرد خود را به این ســازمان ها ارســال کردیم و بیشتر این سازمان ها بر این باورند که پلیس جمهوری اسلامی ایران 
با قاطعیت با مواد مخدر مبارزه می کند و ســند این مطالب ارائه شده شهدای ما هستند.سردار اشتری در پاسخ به سوالی در خصوص بودجه لازم برای 
افزایش حقوق کارکنان ناجا گفت: در خصوص معیشت و حقوق کارکنان نیروی انتظامی پیشنهادهایی به ستاد کل و دولت ارائه داده ایم که امیدواریم 

در این خصوص گشایشی انجام شود هرچند با همکاری ستاد کل و سخت کوشی کارکنان ناجا اقدامات اولیه در این خصوص انجام شده است.

به شورای نگهبان امیدواریم
قائم مقام وزیر کشــور حضور نامزدهای انتخاباتی گروه ها و تشــکل های مختلف را عامل افزایش مشارکت دانست و 

گفت: هنوز زمان بررسی صلاحیت ها تمام نشده و به شورای نگهبان امیدوارم.
حسینعلی امیری افزود: شورای نگهبان تا جمعه وقت دارند و باید صبر بکنیم و ببینیم در مدت باقی مانده به کجا ختم می 
شود. وی همچنین درباره رایزنی دولت نسبت به تایید صلاحیت نامزدهای انتخاباتی، اظهار داشت: بعنوان یک دانش 
آموخته حقوق از لفظ لابی اســتفاده نمی کنم. با توجه به تاثیراتی که رد و یا تایید صلاحیت ها بر بحث های اجتماعی، 
امنیتی و شرایط کشور می گذارد ما به شورای نگهبان مشورت می دهیم و نظر ما به شورا مشورتی و نه مستشاری است. 

امیری با تاکید بر این که باید صبر بکنیم و منتظر اقدامات شــورای نگهبان باشیم، ادامه داد: آنچه مهم است اینکه در شرایط فعلی کشور با توجه به نا 
امنی هایی که در اطراف کشور وجود دارد به وحدت و انسجام ملی نیاز داریم و هیچگاه نباید به نحوی عمل کرد که این ها مخدوش شود.

قائم مقام وزیر کشــور اضافه کرد: رهبر معظم انقلاب اسلامی همواره بر مشارکت حداکثری تاکید دارند و این مشارکت ابزار و لوازمی دارد، بخشی از 
این لوازم به عهده علما، مراجع تقلید، رسانه ها، احزاب سیاسی و دستگاه مجری و ناظر است.

امیری اظهار امیدواری کرد که شــرایط به شکلی باشد که همه گروه ها و تشکل ها برای خود در انتخابات نامزدی داشته باشند که مردم به آن ها رای 
دهند تا مشارکت حداکثری مدنظر رهبر معظم انقلاب محقق شود.

شورای نگهبان شانزدهم بهمن ماه نتایج بررسی خود را درباره داوطلبان معترض به نظر هیات نظارت بر انتخابات اعلام خواهد کرد.

شیخ الامرا تشییع شد
مراسم تشــییع پیکر امیر سرلشــکر محمد سلیمی 
فرمانده پیشین ارتش جمهوری اسلامی ایران صبح 
امروز  با حضور مســئولان لشــکری و کشــوری در 

ستادکل ارتش برگزار شد. 
حجت الاســلام والمســلمین محمدی گلپایگانی 
رئیس دفتر رهبر انقلاب در حاشیه مراسم در جمع 
خبرنگاران، اظهار کرد: درگذشت این امیر فداکار 
و باسابقه خوب برای نیروهای مسلح به ویژه ارتش 
یک ضایعه بزرگ اســت. او امیــری لایق، فداکار و 
مومن و پایبند به ارزش های انقلاب بود که همواره 
مقام معظم رهبری را همراهی می کرد و با ایشــان 

همگام بود.
وی ادامــه داد: بنده مرحوم ســلیمی را از زمانی که 
سروان بود می شناختم که در دفتر مشاورت امام )ره( 
مسئولیت داشت و در طول این مدت همواره ثابت قدم 
بود. او در دوران دفاع مقدس خدمات ارزنده ای داشت 
و به تدریج مسئولیت های بالاتری گرفت. متأسفانه 
یک دوران طولانــی بیمار بود که همین بیماری او را 

از پا درآورد.
سردار مسعود جزایری معاون هماهنگی و تبلیغات 
نیروهای مسلح از دیگر شخصیت هایی بود که در 
حاشــیه این مراســم با خبرنگاران گفت و گو کرد. 
او گفت: عشــق به ولایــت و تبعیــت از رهبری از 
اصلی تریــن ویژگی های مرحوم ســلیمی بود و در 
جلســه ای نبود که یــادی از مقام معظــم رهبری 
نکند. او الگویی برای ارتش و آینده نظام محسوب 

می شد.
علی شــمخانی دبیر شــورای عالی امنیــت ملی نیز 
به خبرنگاران گفت: بنــده از روزهای آغاز جنگ که 
مرحوم ســلیمی مســئول جنگ های نامنظم بود در 
خدمت مقام معظم رهبری با ایشــان آشــنا شدم. او 
اولین ارتشــی بود که از تهران به اهواز آمد. وی ادامه 
داد: مرحوم سلیمی انسانی کم گو، خواهان وحدت 
ارتش و ســپاه و اخلاق مــدار بود که ایــن اخلاق در 

رفتارش نیز متجلی بود. 
شمخانی همچنین یادآور شد: از همان لحظات اولی 
که با مرحوم سلیمی برخورد کردم می شد این اخلاق 
را در او کشف کرد و در دوران زندگانی اش نیز هیچ گاه 

این فضایلش تغییر نکرد.
غلامعلی حداد عادل نماینده مردم تهران در مجلس 
در اظهاراتــی گفــت: از دوران ســتوان یکی مرحوم 
سلیمی که 52 سال از آن می گذرد با او آشنایی داشتم 
و فردی بسیار متدین، بااخلاص، متدین، فهمیده و 
باتقوا بــود. وی همچنین خاطرنشــان کرد: مرحوم 
سلیمی هم قبل از انقلاب و هم بعد از انقلاب خدمات 
شایسته ای به اســلام کرد و بنده جز خوبی و خدمت 

خاطره ای دیگر از ایشان ندارم.
گفتنــی اســت در ایــن مراســم حجت الاســلام 
والمســلمین محمدی گلپایگانی رئیس دفتر مقام 
رهبــری، علی لاریجانــی رئیس مجلس شــورای 
اســلامی، ســردار محمدعلــی جعفــری فرمانده 
کل سپاه پاســداران، محســن رضایی دبیر مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام، امیر سرلشکر عطاءالله 
صالحــی فرمانــده کل ارتــش، علــی شــمخانی 
دبیر شــورای عالــی امنیت ملی، حجت الاســلام 
والمســلمین محمــود علــوی وزیــر اطلاعــات، 
محمدباقر قالیباف شــهردار تهران، ســردار حسن 
فیروزآبــادی رئیــس ســتاد کل نیروهای مســلح، 
سردار محمدعلی ایزدی معاون راهبردی نیروهای 
مسلح، امیر پوردستان فرمانده نیروی زمینی ارتش 
و تعدادی از مقامات کشوری و لشکری و جمعی از 

مردم حضور داشتند.

عدهایفقطچوبلایچرخامورمیگذارند
اظهارات تند برخی، ظلم به اقتصاد مقاومتی و رهبری است

با حصول توافق هسته ای و لغو تحریم ها، ایران پس از سال ها دوباره به عرصه 
سیاسی و اقتصادی جهان دارد باز می گردد و سفر اخیر رئیس جمهور به فرانسه 
و ایتالیا به دعوت مقامات آن ها پیش درآمد خوبی بر بازشروع حیات بین المللی 
ایران محسوب می شود. با این حال عده ای بهانه جویی های همیشگی خود را 
دنبال می کنند که برگزاری تجمع مقابل وزارت نفت در اعتراض به قراردادهای 
نفتی و نیز اظهارات سردار نقدی از جمله آن هاست. موضوعی که امروز واکنش 
معاون اول رئیس جمهور را در پی داشت. اسحاق جهانگیری در جلسه شورای 
مدیران ارشــد بانک مرکزی که صبح امروز در ســاختمان بانک مرکزی برگزار 
شد، با اشاره به این انتقادات و سخنان سردار نقدی گفت: اینکه بگویند سفر به 
فرانسه و ایتالیا خنجر از پشت به اقتصاد مقاومتی بود،  ظلم به اقتصاد مقاومتی 

و رهبری است.

عده ای فقط چوب لای چرخ امور می گذارند
معاون اول رئیس جمهور در این سخنان با بیان اینکه عده ای در کشور مشغول 
چوب لای چرخ گذاشتن هســتند، اظهار کرد: در کشور دو دسته از مسئولین 
حضور دارند. عده ای مسئولیت شان حل و فصل امور مردم است و عده ای دیگر 
مسئولیت شان نق زدن و چوب لای چرخ گذاشتن امور است. دسته دوم همواره 

از خوشحالی مردم ناراحت می شوند.
وی با بیان اینکه این افراد زمان مذاکرات می گفتند مگر می شود که مذاکرات 
را به نتیجه رســاند و آمریکا تحریم ها را بردارد، گفت: پس از به نتیجه رســیدن 
مذاکرات و هنگامی که تحریم ها در روز اجرای برجام لغو شد این افراد بار دیگر 
مدعی می شــدند که طرف مقابل هیچ گاه حاضر نمی شــود امتیازاتی به ایران 

بدهد.
جهانگیری با اشــاره به انعقاد قرارداد خرید هواپیما با فرانسه، خاطرنشان کرد: 
طی 37 ســال اخیر زمانی که ما هواپیماهای دســت دوم را از یک کشور دست 
چندم می گرفتیم و از آن در ناوگان هوایی کشــور اســتفاده می کردیم بسیاری 
خوشحال می شدند که بالأخره کشور مالک تعدادی هواپیمای دست دو است 
اما در سفر اخیر رئیس جمهور دیدیم که مهمترین شرکت خارجی که حتی پیش 
از اعمال تحریم های هسته ای نیز فروش هواپیما به کشورمان را تحریم کرده 
بود 118 هواپیما آن هم با تسهیلاتی ویژه به ما داده. معاون اول رئیس جمهور 
اظهار کرد: حالا که این توافقات انجام شــده در این شرایط آن برخی می گویند 

که آیا اولویت اول کشور هواپیما بوده است؟
جهانگیری با بیان اینکه برخی از گره های ایجاد شده در کشور به دلیل بی تدبیری 
برخی مدیران اســت، اظهار کرد: دلیل این که برخی فکر می کنند که چنانچه 
جایی کاری انجام می شود و گرهی از زندگی مردم باز می شود ناراحت می شوند، 

مشخص نیست. این در حالی اســت که برخی از این گره ها به دلیل بی تدبیری 
برخی مدیران انجام شــده اما امروزی عده ای با عقل و منطق درصدد باز کردن 

این گره ها بلند شده اند.
وی با اشــاره به دوران پســابرجام و شــرایط این دوران، خاطرنشان کرد: امروز 
که وارد دوران پســاتحریم شده ایم به اداره کشــور بر مبنای اصول و عقلانیت 
علاقه مند هستیم. معتقدیم که لازمه این اقدام آن است که همه متخصصان 
و فعالان صاحب نظر، نظرات خود را اعلام کنند. چرا که ما در این دوران نیازمند 

سیاست های جدی برای حرکت کشور هستیم.

شعارهای تند خود را به اقتصاد و رهبری نچسبانید
جهانگیــری در بخش دیگری از صحبت هــای خود با تأکید بر لــزوم توجه به 
سیاســت های اقتصاد مقاومتی، اظهار کرد: دولت یازدهم نســبت به اقتصاد 
مقاومتی بسیار جدی است و دیگران نباید با شعارهای تند سیاسی خود را به این 

اقتصاد و رهبری بچسبانند.
وی با اشــاره به انتقادات برخی درباره سفر اخیر رئیس جمهوری به کشورهای 
اروپایی، اظهار کرد: اینکه بگویند ســفر به فرانســه و ایتالیا خنجری از پشت به 
اقتصــاد مقاومتی بود ظلم به اقتصــاد مقاومتی و رهبری اســت. اینکه بیاییم 
چنین مسائلی را مطرح کنیم در حق مدیرانی که با اتکاء به سیاست های اقتصاد 

مقاومتی خدمات بسیاری انجام داده اند جفا کرده ایم.
معــاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه باید اقتدار اقتصادی کشــور را افزایش 
دهیم، به انتظارات مردم در دوران پساتحریم اشاه کرد و گفت: مردم انتظار دارند 

که در این دوران اقتدار اقتصادی کشور افزایش یابد. 
جهانگیری با اشــاره به عبور کشــور از شــوک بزرگ نفتی، اظهار کرد: آقایان 
یادشــان است که در سال 90 درآمد ارزی کشور از محل نفت و فرآورده های آن 
119 میلیارد دلار بود و امسال کل این میزان به 30 میلیارد دلار نیز نمی رسد اما 
مشاهده می کنیم که با تدبیر و آماده سازی اقتصاد توسط افراد متخصص کشور 

از این شوک بزرگ عبور کرد.
جهانگیــری با بیان اینکــه کاهش قدرت خریــد مردم نیز دیگــر چالش پیش 
روی اقتصاد کشور اســت، افزود: بر اساس برنامه چشــم انداز 1404 قرار بود 
که قدرت اقتصادی ایران در این ســال تبدیل به قدرت اول در منطقه شــود اما 
مشــاهده می کنیم که به دلیل برخی کم کاری ها و ضعف هایی که در مدیریت 
انجام شــد امروز در مقایسه با کشــورهای منطقه قدرت اقتصادی مان کاهش 
یافته است. این در حالی اســت که امروز ایران به کشوری تبدیل شده که حرف 

اول را در منطقه می زند.
وی با تأکید بر اینکه همه دنیا می دانند که ایران کشوری است که باید در منطقه 

به حل مســائل کمک کند، خاطرنشــان کرد: در اقتدار امروز کشور، نیروهای 
مسلح نیز تلاش بسیاری داشته اند که باید از آنها تقدیر و تشکر کرد چرا که بدون 
تردید، همگان می دانند که هدف اصلی داعش ضربه زدن به ایران بود اما آنها 

حتی نتوانستند به مرزهای ما نزدیک شوند.

برخی با گردن کلفتی بدهی های خود را نمی دهند
جهانگیری در بخش دیگری از ســخنان خود معوقــات و مطالبات غیرجاری 
بانک هــا را از دیگر مســائل پیش روی دولت یازدهم در بخش مالی دانســت و 
گفت: گرچه از نظر درصدی رقم مطالبات غیرجاری بانک ها کاهش یافته است 
اما معتقدیم که این میزان باید بیشــتر کاهش یابد. بر این باوریم که بدهکاران 
بانکی دو دسته اند؛ عده ای به دلایل واضح و برخی مشکلات که برای همگان 
مشخص است توان ازپرداخت بدهی خود را ندارند که باید به آنها کمک کنیم اما 
برخی با گردن کلفتی حاضر به پرداخت دریافتی های خود از بانک ها نیستند که 
باید در مقابله با این افراد با شــجاعت عمل کنیم و به آنها نشان دهیم که قانون 

از همه گردن  کلفت تر است.
جهانگیری با تأکید بر لزوم فعالیت قانون مند موسسات غیرمجاز به نقش بانک 
مرکزی در ساماندهی این موسسات مالی اشاره و خاطرنشان کرد: این موسسات 
باید تحت کنترل و نظارت بانک مرکزی دربیایــد و قوی ترین ابزارهای قانونی 
برای برخود با آنها نیز تحــت کنترل بانک مرکزی قرار دارد.  جهانگیری با بیان 
اینکه خوشبختانه تا به امروز برخی از این موسسات در کنترل بانک مرکزی قرار 
گرفته اند، اظهار کرد: بانک مرکزی باید با شجاعت حرکت کند و همه موسسات 

مالی را در چارچوب قانون و سیاست های خود قرار دهد.
معاون اول رئیس جمهور همچنین با تأکید بر لزوم نظارت بیشتر در نظام بانکی،  
خاطرنشان کرد: با وجود مجموعه های وســیع نظارتی در بانک ها قابل قبول 
نیســت که حتی در یک شعبه بانکی تخلفی بارها تکرار شود. یک مدیر سیستم 
بانکی باید بپذیرد که زمانی که در بانک او تخلفی صورت می گیرد کفایت مدیریت 

ندارد و باید از سمت خود استعفا دهد.
معاون اول رئیس جمهور همچنین تفاوت میان نرخ تورم و نرخ تســهیلات 
بانکــی را به عنوان یکــی از دغدغه های اقتصاددانان مطــرح کرد و گفت: 
زمانی کــه دولت یازدهم را تحویــل گرفتیم نرخ تورم 40 درصد و نرخ ســود 
تســهیلات بانکی با تفاوتی بسیار نســبت به تورم 17 درصد بود. اما دولت و 
بانک مرکزی توانست به عنوان یکی از توفیقات مهم خود کاهش معناداری 
در نرخ تورم طی دو سال ایجاد کند؛ به گونه ای که امروز با افتخار می گوییم 
که تورم نقطه به نقطه اقتصاد یک رقمی شــده و این سیاســت ها را در آینده 

نیز ادامه خواهیم داد.

پیگیری روزسوژه روز

در آستانه انتخابات باید آرامش جامعه حفظ شود
دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظام تأکید کرد که در آستانه انتخابات باید آرامش جامعه حفظ شود.محسن رضایی در حاشیه مراسم تشییع پیکر امیر سرلشکر محمد سلیمی در جمع خبرنگاران، 
اظهــار کرد: ایجاد التهاب در آســتانه انتخابات زمینه به هم خوردن آرامش جامعه را فراهم می کند و در آســتانه انتخابات آرامش جامعه باید حفظ و از هر گونه احساســات و رفتار غیرعقلانی باید 
جلوگیری شــود.وی ادامه داد: کســی نباید حادثه تلخ فتنه 88 را از یاد ببرد و در انتخابات آینده نیز همه چیز باید به شــکل قانونی پیش برود و نخبگان کشور و فعالان سیاسی دست به دست 
هم بدهند تا آرامش جامعه حفظ شود.رضایی همچنین درباره مرحوم سلیمی یادآور شد: از ابتدای انقلاب با ایشان آشنا شدم و در روزهای اول انقلاب فداکاری زیادی از خود نشان داد. 
تا ســه ماه قبل نیز با او ارتباط داشتم. فردی متدین و مســلمان بود و با وجود اینکه قبل از انقلاب در ارتش شاهنشاهی خدمت کرده بود، تدین خود را در پادگان ها نشان داده بود.وی در 
ادامه خاطرنشــان کرد: مرحوم سلیمی یک ارتشــی شجاع بود و به هماهنگی میان ارتش و سپاه اعتقاد داشت. در پشــتیبانی جنگ نیز معتقد بود که باید پیروز از جنگ بیرون بیاییم. او 

هم نسبت به انقلاب و هم نسبت به سرزمینش غیرتمند بود.

سیاسی


